



香港中文大學

崇基學院

神學院



崇基學院神學院盧龍光院長榮休感恩晚宴

*Thanksgiving Dinner in honor of Rev. Prof. Lo Lung Kwong on the occasion of his retirement
as Director of Divinity School of Chung Chi College*

香港中文大學崇基學院神學院盧龍光牧師將於 2014 年 7 月底卸任院長職務，為感謝盧牧師過去十九年的忠心服侍，藉此數算上帝對本院的豐厚恩典，神學校董會將於 2014 年 8 月 17 日（周日）晚上假旺角帝京酒店舉行院長榮休感恩晚宴。本院校友會為晚宴的協辦單位。詳情如下：

日期：2014 年 8 月 17 日（周日）

時間：晚上七時

地點：帝京酒店六樓喜宴堂（香港九龍旺角太子道西 193 號）

餐券：每位港幣 600 元，本院在學學生每位港幣 300 元

報名方法：劃線支票抬頭請填上「香港中文大學崇基學院神院校友會有限公司」，連同以下報名表郵寄或送交至新界沙田香港中文大學崇基學院神學院。待收妥款項後，本院將寄上餐券作實。

截止報名日期：2014 年 7 月 6 日（周日）

如有查詢，請與本院同工陸小姐聯絡（電話：3943 6706，電郵：anitaluk@cuhk.edu.hk）。

Rev. Prof. Lo Lung Kwong will retire from the post of Director, Divinity School of Chung Chi College, the Chinese University of Hong Kong at the end of July, 2014. In order to thank Rev. Lo for his faithful service in the past 19 years and to count God's blessings on the Divinity School, a Thanksgiving Dinner hosted by the Theological Council and co-organized by our Alumni Association will be held on August 17, 2014 at Royal Plaza Hotel. The details are as follows:

Date: August 17, 2014 (Sun)

Time: 7:00pm

Venue: Grand Ballroom, Level 6, Royal Plaza Hotel (193 Prince Edward Road West, Mongkok, Kowloon, Hong Kong)

Fee: Standard fee: HK\$600 per head; our current student: HK\$300 per head

Reservation: Please send a crossed cheque payable to "Alumni Association of Divinity School of Chung Chi College, The Chinese University of Hong Kong Limited", with the below reply slip to Divinity School of Chung Chi College, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, NT, Hong Kong. Tickets will be sent to you when the payment is received.

Deadline for Reservation: 6 July, 2014 (Sunday)

For enquiries, please contact our colleague Ms. Luk (tel: 3943 6706, email: anitaluk@cuhk.edu.hk).



香港中文大學
崇基學院

神學院



崇基學院神學院盧龍光院長榮休感恩晚宴
Thanksgiving Dinner in honor of Rev. Prof. Lo Lung Kwong
on the occasion of his Retirement as
Director of Divinity School of Chung Chi College

- 本人將出席2014年8月17日舉行之盧龍光院長榮休感恩晚宴。

I shall be pleased to attend the Thanksgiving Dinner in honor of Rev. Prof. Lo Lung Kwong on 17 August, 2014.

請預留_____張正價餐券及_____張學生餐券，現附上餐費_____元正。（註：餐券每位HK\$600，本院在學學生每位HK\$300。是次晚宴由本院校友會協辦，劃線支票抬頭請填上「香港中文大學崇基學院神學院校友會有限公司」。待收妥款項後，本院將寄上餐券作實。）

Please reserve _____ standard price ticket(s) and _____ student price ticket(s) for me. Enclosed please find a cheque for the ticket cost of HK\$_____. (Note: The cost of each standard price ticket is HK\$600 and the cost for each current student is HK\$300. Our Alumni Association is the co-organizer of the event. **Please send your crossed cheque payable to "Alumni Association of Divinity School of Chung Chi College, The Chinese University of Hong Kong Limited"**. Tickets will be sent to you when the payment is received.)

- 本人未克出席是次晚宴。

I shall not be able to attend the event.

姓名(請列出參加者名單)

Name (Please list names of participants): _____

地址

Address: _____

聯絡電話

Contact Tel No.: _____

電郵

Email: _____

支票號碼

Cheque no.: _____

請於2014年7月6日之前以郵寄或傳真回覆。

郵寄地址：新界沙田香港中文大學崇基學院神學院。傳真：2603 5224。查詢：3943 6706（陸小姐）。

Please return this reply slip by mail or fax by 6 July, 2014. Address: Divinity School of Chung Chi College, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, NT, Hong Kong. Fax: 2603 5224. Enquiries: 3943 6706 (Ms. Luk)